
Ny bestyrelse kridter 
skoene 
32 nyvalgte midtjyske sygeplejersker var indbudt til det første bestyrelsesmøde i kredsens 
medlemshus, hvor bestyrelsen, udover at konstituere sig, drøftede OK18 samt evaluerede årets 
generalforsamling og bestyrelsesvalg. 
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Ni nye ansigter var at finde blandt den nyvalgte midtjyske bestyrelse, der den 14. november afholdt 
sit første møde i den fireårige periode, sygeplejerskerne er valgt. Konstellationen af kredsens 
formandsgruppe har også ændret sig, da Maria Greve Svendsen er valgt som ny kredsnæstformand.  

Under det daglange møde fik bestyrelsen mulighed for at præsentere hinanden to og to. Derudover 
foregik en formel konstituering, og så gav bestyrelsen sig i kast med de første arbejdsopgaver. 

Dagens program bød bl.a. på en opsamling og evaluering af årets generalforsamling, hvor 
kredsbestyrelsen drøftede dens afvikling samt de mange gode input fra medlemmerne ifm. aftenens 
debatter. Kredsbestyrelsen evaluerede også det netop overståede KB-valg. 

Endelig drøftede kredsbestyrelsen OK18, hvor kravudvekslingen med arbejdsgiverne hastigt 
nærmer sig forud for, parterne mødes ved forhandlingsbordet i begyndelsen af det nye år. 

 


